

# Acid Foam Lime-Sol

## Heavy Duty Liquid Acid Foam Cleaner

### Description

Powerful, heavy-duty liquid acid foam cleaner designed for use in meat packing plants, seafood and poultry processors, bakeries, and other food processors.

### Features & Benefits

- Concentrated acid foam cleaner.
- Formulated to remove lime scale, rust, and other mineral stains found on food processing equipment and surfaces.
- Stable effective foam.
- Rapid removal of organic soiling.
- Ideal for all types of pressure washers.
- Suitable for hard & soft water.
- Mixes readily with water.

### How to Use

#### FOAM APPLICATION

This product should be used at a concentration of 3-6% v/v (30-60 ml/L) through a pressure wash system fitted with a suitable foam lance. When applied through a pressurised canister applicator the concentration may be reduced to 2-5% v/v (20-50 mL/L).

The foam should remain in contact with the surface for 5-15 minutes before rinsing at high pressure, with preferably hot (60-70°C) potable water.

#### MANUAL APPLICATION

This product may be applied by brush or abrasive pad at concentrations in the range 1-2% v/v (10-20 mL/L).

Surfaces should be rinsed with potable water.

### Composition

Contains a blend of non-ionic surfactant and phosphoric acid.

### Typical Product Data

Appearance:	Clear liquid
Colour:	Clear colourless to pale brown
pH – undiluted:	2.2
Shelf Life Unopened:	3 years



### Packaging

Pack:	Product Code	Pallet Size
5ltr	661215C	60 x 2 x 5ltr
25ltr	661215D	32 x 25ltr

### Storage:

Store in original sealed container and protect from extremes of temperature.

### Biodegradability:

All surfactants used comply with the current European Regulations concerning Biodegradability and protection of the environment.

### Quality Assurance

This product is manufactured under licence and strict quality control procedures in Saudi Arabia by Reza Chemical Industries whose Quality System is certified to ISO 9001:2015 Cert. #CH12/1486 by SGS of Switzerland.

**REVISION DATE: 01/05/2019**

# حمض رغوي لايم - سول

## منظف حمض رغوي سائل عالي الكفاءة



### التوصيف

منظف حمض رغوي سائل قوي عالي الكفاءة مصمم للإستخدام في مصانع تعبئة اللحوم والمأكولات البحرية ومصانع الدواجن والمخابز وغيرها من مصانع المواد الغذائية.

### الميزات والفوائد

- منظف حمض رغوي مركز.
- تم إعداده لإزالة التكدسات والجير، الصدأ وغيرها من البقع المعدنية الموجودة على معدات وأسطح أماكن التجهيزات الغذائية.
- رغوة فعالة مستقرة.
- يزيل بسرعة الأوساخ العضوية.
- مثالي لجميع أنواع آلات الغسل بالضغط العالي.
- مناسب للإستخدام مع المياه العسرة والعذبة.
- يمتزج بسهولة مع الماء.

### كيفية الإستعمال

#### إستعمال الرغوة

يجب استخدام هذا المنتج بتركيز 2-3% (30-60 مل/لتر) من خلال نظام آلة الغسل بالضغط العالي المجهزة برغوة مناسبة. عند إستخدامه بواسطة الحاوية المضغوطة المزودة بقضيب، يمكن تقليل التركيز إلى 2-5% (20-50 مل/لتر).  
يجب أن تظل الرغوة على اتصال مع السطح لمدة 5-15 دقيقة قبل الشطف بواسطة الماء عالي الضغط، ويفضل أن يكون ماء عذب وساخن (60-70 درجة مئوية).

#### الإستخدام اليدوي

يمكن تطبيق هذا المنتج عن طريق الفرشاة أو لباد كاشطة بتركيزات تتراوح بين 1-2% (10-20 مل/لتر).  
يجب شطف الأسطح بالماء العذب.

### المكونات

يحتوي على مزيج من مادة شد سطحي غير الأيوني وحمض الفوسفوريك.

### بيانات المنتج النموذجية

المظهر:	سائل شفاف
اللون:	شفاف عديم اللون إلى اللون البني الفاتح
الرقم الهيدروجيني - غير مخفف:	2.2
مدة الصلاحية قبل الفتح:	3 سنوات

### التعبئة والتغليف

حزمة:	رمز المنتج	قياس الرزمة
5 × 2 لتر	661215 سي	60 × 2 × 5 لتر
25 لتر	661215 دي	22 × 25 لتر

### التخزين

يجب تخزينه في حاويته المختومة الأصلية ويجب حمايته من درجات الحرارة المرتفعة.

### قابلية التحلل البيولوجي

جميع مواد الشد السطحي المستخدمة تتوافق مع اللوائح الأوروبية الحالية المتعلقة بالتحلل البيولوجي وحماية البيئة.

### ضمان الجودة

تم تصنيع هذا المنتج بموجب ترخيص وإجراءات صارمة لمراقبة الجودة في المملكة العربية السعودية من قبل شركة رضا للصناعات الكيماوية التي حاز نظام الجودة على شهادة ISO 9001:2015. # سي أتش 1486/12 من قبل أس جي أس سويسرا.

تاريخ المراجعة: 2019/05/01